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Släktmöte på Lillsveds folkhögskola 
 
 

1. Mötets öppnande  
Ulla Staaff öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

2. Val av mötesordförande 
Ulla Staaff väldes till mötesordförande. 
 

3. Val av sekreterare för mötet 
Jeppe Strömbeck valdes till mötesordförande 
 

4. Val av justerare 
Per Martin och Tove Gulliksson valdes att justera protokollet 
 

5. Godkännande av föredragningslista 
Ett förslag till dagordning delades ut och godkändes av mötesdeltagarna. 
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen delades ut och föredrogs. Mötet godkände denna. 
 

7. Kassarapport 
Kassarapport för 2023 delades ut och föredrogs av kassören Rolf Petersson. 
Vid årsskiftet 2023/2024 var föreningens tillgångar 15 441,49 kr. 
Ett förslag från revisorn Anita Ranke var att inför nästa släktmöte föredra hela 
perioden från förra släktmötet. 
 

8. Revisionsberättelse 
Revisorn Anita Ranke redovisade revisionsberättelsen, tackade kassören för 
ett gott arbete och föreslog att styrelsen skulle bevilja ansvarsfrihet. 
 

9. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen 
Släktmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för perioden juni 2022 
till juni 2024. 
 

10. Val av styrelse 
Ulla Staaff föredrog valberedningens (Ingrid Bergström) förslag 
  
Den nya styrelsen fick följande sammansättning: 
* Ordförande Ulla Staaff 
* Ledamöter: Ragnhild Widgren, Rolf Petersson, Olle Martin och  
 Jeppe Strömbeck. 
* Suppleanter: Gerda Norlin, Gabriella Gulliksson och nyval av Bo Lavén. 
  

11. Val av revisor jämte suppleant 
Till revisor omvaldes Anita Ranke. 



Till revisorssuppleant omvaldes Svante Björklund. 
 

12. Valberedning 
Till valberedning utsågs Per Martin, sammankallande, och Ingrid Bergström. 
 

13. Medlemsavgiften 
Mötet beslutade att behålla avgiften på 150 kr per hushåll. 
Det vore bra att skicka en påminnelse via mail i början av varje år. 
 

14. Övriga frågor 
Mötet beslutade att föreningen inte ska läggas ner. 
 
Ragnhild och Gunnel har varit i kontakt med parkförvaltningen och 
stadsdelsförvaltningen för en upprustning av Karl Staaffs park. Det har gått 
trögt. De får förnyat förtroende för att driva frågan vidare. Lämpligt att ta hjälp 
av Karl Staaffs stiftelse och Liberalerna. 
 
Hur ofta släktmötena ska hållas fastställs av styrelsen. 
 
Ragnhild föredrog den oändliga historien (började 1990) om skylten vid 
gravhällen från 1697 i Sunne. Det har föreslagits två alternativ: 
1) Skylt vid gravhällen vilket förutsätter en arkeologisk undersökning för 
pinnen. Föreningen blir ägare av skylten och får ansvaret för underhåll. 
2) En QR-kod på informationstavlan vid parkeringen. 
Mötet valde alternativ 1. 
 
Bo Lavén har erbjudit sig att på egen bekostnad renovera/konservera 
släkttavlan som finns på Riksarkivet i Östersund. Därefter vore det lämpligt att 
fotografera den. 
 

15. Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet 

 
 
 
 
Jeppe Strömbeck    Ulla Staaff 
Sekreterare    ordförande 
 
 
 
 
Per Martin    Tove Gulliksson 
 


